
Ribes de Freser ha decidit sortir de l’Agència Ripollès Desenvolupament. Es tracta d’una decisió 
meditada, perquè fa temps que el consistori ribetà està valorant la situació. L’alcalde del municipi, 
Marc Prat, recalca que «no és una decisió en contra de ningú», sinó que respon al fet l’ajuntament 
considera que l’organisme que ha de desenvolupar la promoció turística al Ripollès «no ha de ser 
aquest». Prat opina que s’han de simplificar els organismes perquè una comarca «petita com la 
nostra no necessita tenir tantes organitzacions». Per aquest motiu, argumenta que el Consell 
Comarcal del Ripollès podria esdevenir la plataforma idònia per «aglutinar i donar resposta als 
interessos i necessitats dels ajuntaments de la comarca». No obstant això, Prat subratlla que  hi 
ha accions i tasques que ha dut a terme el Consorci que «valorem molt significativament», però 
sota el paraigua de l’ens comarcalista «les respostes podrien ser de molta més proximitat cap als 
ajuntaments». 

Una sortida que es podrà dur a terme després que Ribes de Freser hagi assumit la part del dèficit del 
consorci ripollès. Un deute que «no és fruit d’aquest equip de govern sinó d’etapes anteriors». 
Prat elogia la tasca duta a terme pel seu president, Josep Maria Farrés, qui ha «posat ordre i 
endreçat el consorci». 

Malgrat la seva sortida, Ribes de Freser no descarta poder participar, valorar, opinar i debatre 
«sempre que se’ns cridi» sobre com han de ser les estructures de la comarca. Tot i que afirma que 
a l’hora de fer promoció ho faran sota «allò que ens caracteritza, que és la denominació Vall de 
Ribes», no es tanquen en treballar en accions conjuntes amb altres municipis de la comarca, sempre 
i quan «siguin interessants en l’àmbit de la promoció del turisme i que siguin transversals per 
al conjunt de la comarca». Per aquest motiu, anuncia que, en aquells elements que siguin d’interès 
general, «hi participarem i hi col·laborarem en tot el que faci falta».
Prat considera que Ribes de Freser ha fet un pas endavant marcat «per la nostra opinió i la nostra 
visió» sobre com ha de ser el funcionament de la promoció econòmica. Amb aquesta decisió «no 
volem condicionar ningú» i «tothom ha de fer el que cregui oportú».

LA VALL
L’alcalde de Ribes de Freser pensa que els ajuntaments que conformen la Vall de Ribes «anem molt 
units, com ho hem estat aquests últims anys». Afegeix que «crec que ara tots hem fet una 
lectura molt clara de quina és la realitat en l’àmbit del turisme». Per aquest motiu, augura més 
unitat i avança que en els mesos vinents presentaran accions conjuntes que han estat debatent en els 
últims mesos. Propostes que creuen que poden ser «puntals i fonaments» del turisme de la Vall de 
Ribes, ja que entenen que el turisme a aquesta zona només el poden desenvolupar des de «la unitat 
dels ajuntaments i els municipis que en formem part». Prat considera que els projectes, en els 
quals encara s’està treballant, «poden fer-nos funcionar». 

LA RESPOSTA
El president de l’Agència Ripollès Desenvolupament, Josep Maria Farrés, de moment ha declinat 
fer declaracions respecte a la baixa de Ribes de Freser al Consorci. No obstant això, en declaracions 
a El Ripollès, ha anunciat que a principis de l’any vinent presentaran un projecte transversal de 
promoció turística a la comarca. Farrés ha  anunciat que ho faria acompanyat dels batlles de les 
poblacions més grans del Ripollès –Ripoll, Sant Joan de les Abadesses, Campdevànol i 
Camprodon–. 

 


